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Abstract (en)
The hot bottling plant (1) has a heat exchanger (6) for preheating the liquid to a temperature. A heater (10) is arranged downstream the heat
exchanger for heating the liquid to another temperature which is higher than the former temperature. A distribution rack (12) is arranged downstream
the heater for dividing the liquid in a fraction to be filled in bottles. A cooler (18) is provided whose return line (18d) is connected with the flow
line (6b) of the heat exchanger (6) to transfer heat energy from cooler to heat exchanger. An independent claim is included for hot-filling of liquid,
particularly soft drinks.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Heißabfüllanlage (1) für eine Flüssigkeit, mit Wärmerückgewinnung, sowie ein entsprechendes Verfahren, wobei die
Flüssigkeit (2) vor der Erhitzung und Abfüllung zunächst in einem Wärmetauscher (6) vorgewärmt wird. Ein Teil (F R ) der erhitzten, abzufüllenden
Flüssigkeit wird in einem Rückkühler (18) wieder abgekühlt und im Kreislauf zurückgeführt. Dabei ist der Rücklauf (18d) des Rückkühlers mit
dem Vorlauf (6c) des Wärmetauschers verbunden, um Wärmeenergie vom Rückkühler zum Wärmetauscher zu übertragen. Dies verringert
Energieverluste im Vergleich zu bekannten Anlagen.
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